
Kortrapport från styrelsemöte 18/1 2018 
 
Hjulspåren på gräsmattan mellan garagen och H-huset (bakom 12:an) samt borta vid garagen ner 

mot lilla viadukten kommer att återställas till våren på bekostnad av de som körde med tunga 
fordon. 

Vi planerade för extrastämma om fönster 14/3 kl. 19.00, välkomna. 
Vi hade hoppats ha ett belysningsförslag men entreprenören ställde in pga familjeskäl. Nya tag! 
Slutligen beslutades om avgiftshöjningar, mer info kommer. 
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